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posiedzenia Rady Wydziału Geografii i Studiów Regionalnych 
Uniwersytetu Warszawskiego 

25 maja 2021 r. (posiedzenie zdalne) 
 

 

PORZĄDEK OBRAD: 

 
1. Przyjęcie porządku obrad.  

2. Informacje zespołu dziekańskiego i sprawozdanie z posiedzenia Senatu w dniu 
19.05.2021 r. (ref. prof. dr hab. Maciej Jędrusik).  

3. Przygotowania do wizytacji PKA na WGSR (ref. dr Maria Korotaj-Kokoszczyńska).  

4. Opinia w sprawie poparcia wniosku o przyznanie nagrody zespołowej ministra 
właściwego do spraw szkolnictwa wyższego i nauki za znaczące osiągniecia w 
zakresie działalności dydaktycznej - zaprojektowanie i uruchomienie 
interdyscyplinarnego kierunku Studia miejskie (ref. dr Maria Korotaj-Kokoszczyńska).  

5. Przyjęcie protokołu posiedzenia Rady Wydziału w dniu 27 kwietnia 2021 r.  

6. Sprawy bieżące.  
 

Posiedzeniu Rady Wydziału przewodniczył Dziekan – prof. dr hab. M. Jędrusik.  

  

 W celu potwierdzenia tożsamości oraz stwierdzenia kworum, Dziekan, przy 

odczytywaniu listy członków Rady Wydziału, poprosił każdą z osób o potwierdzenie obecności 

przez identyfikację wizualną. Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Prof. dr hab. M. Jędrusik przekazał informację o śmierci prof. dr. hab. Marka Kozaka 

pracownika EUROREG, regionalisty, którego zainteresowania badawcze obejmowały m.in. 

politykę regionalną, rozwój regionalny i lokalny. Rada Wydziału uczciła pamięć Zmarłego 

chwilą ciszy.  

  

Ad 1. 

W związku z brakiem uwag do porządku obrad, prof. dr hab. M. Jędrusik zgłosił wniosek 

o przyjęcie przedstawionego porządku obrad oraz poprosił o uruchomienie w systemie 

„Ankieter” głosowania w tej sprawie. 

 W głosowaniu jawnym, w którym wzięło udział 46 osób z 54 uprawnionych do 

głosowania, Rada Wydziału jednomyślnie (tak – 46; nie – 0; wstrzymuję się – 0) przyjęła 

zaproponowany porządek obrad. 

 

Ad 2. 

W ramach prezentacji nowości wydawniczych Dziekan przedstawił opublikowany na 

platformie Sciendo numer czasopisma „Miscellanea Geographica – Regional Studies on 

Development” No. 2/2021 (Wyd. WGSR UW, Warszawa 2021) oraz rozdział pt. „Boosting 

national urban policies by European integration. The case of Poland” autorstwa dr. P. Żubera, 



dr hab. K. Szmigiel-Rawskiej, prof. ucz. i dr  J. Krukowskiej w publikacji pt.: „A Modern Guide 

to national urban policies in Europe” (Edward Elgar Publishing Ltd., Cheltenham-Northampton 

2021). 

Prof. dr hab. M. Jędrusik poinformował, że planowany jest stopniowy powrót do pracy 

stacjonarnej w budynku Wydziału. 

Podał do wiadomości, że Senat UW wyraził pozytywną opinię w sprawie zatrudnienia 

dr B. Kicińskiej na stanowisku profesora uczelni w grupie pracowników dydaktycznych. 

Dziekan pogratulował awansu. Członkowie Rady Wydziału przyłączyli się do powinszowań. 

Prof. dr hab. M. Jędrusik poinformował, że w planach inwestycyjnych UW został 

uwzględniony remont ośrodka w Murzynowie i stworzenia w nim centrum edukacyjno-

badawczego. Została przygotowana koncepcja przebudowy ośrodka. Obecnie jest rozpisany 

przetarg na projekt architektoniczny centrum.  

Dziekan dodał, że w budynku WGSR trwają remonty pomieszczeń. 

Prof. dr hab. M. Jędrusik podał do wiadomości, że mgr A. Paszyńska otrzymała 

nagrodę jubileuszową za 20 lat pracy. Członkowie Rady Wydziału pogratulowali Jubilatce. 

Dziekan poinformował, że w ostatnich tygodniach odbywały się posiedzenia Prezydium 

Komitetu Nauk Geograficznych poświęcone m.in. sprawie listy punktowanych czasopism 

naukowych. Została podjęta decyzja wystosowania wraz z innymi środowiskami 

geograficznymi pisma do ministerstwa w sprawie weryfikacji liczby punktów czasopism 

przypisanych do dyscypliny geografia społeczno-ekonomiczna i gospodarka przestrzenna. 

Dziekan poinformował, że na najbliższym posiedzeniu Komitetu Nauk Geograficznych 

zostanie wręczony medal im. W. Pola prof. dr hab. A. Richlingowi za rok 2020 i prof. dr hab. 

E. Czyż za rok 2021. Dziekan i członkowie Rady Wydziału pogratulowali prof. dr. hab. A. 

Richlingowi wyróżnienia. 

Prof. dr. hab. A. Richling podziękował władzom WGSR oraz członkom Rady Wydziału 

za wysunięcie i poparcie jego kandydatury do medalu im. W. Pola. 

Dziekan powiadomił, że zespół dziekański oraz inni pracownicy WGSR uczestniczą w 

szkoleniach organizowanych na UW w ramach programów Akademia Dziekanów i Akademia 

Liderów. Dodał, że tematyka szkoleń koncentruje się obecnie na zagadnieniach związanych z 

parametryzacją. Przekazywane są również informacje dotyczące platformy zarządzania 

wiedzą - projektu realizowanego w ramach programu IDUB. Prezentowane są także informacje 

na temat budowania marki uczelni. 

Prof. dr hab. M. Jędrusik przedstawił informacje z posiedzenia Senatu UW 19.05.2021 

r.  

Władze rektorskie podały do wiadomości, że trwają rozmowy na temat przyszłości 

CeNT. 

Poinformowano, że Uniwersytet Warszawski prowadzi rozmowy dotyczące współpracy 

sponsoringowej z kilkoma firmami. Pozyskane fundusze mają być przeznaczone głównie na 

dokształcanie, m in. na finansowanie studiów podyplomowych. 

Prorektor S. Grucza powiadomił, że ponad 2000 osób zgłosiło się na szczepienia 

przeciw COVID-19 w punkcie szczepień UW. Będą się one odbywały w budynku przy ul. 

Karowej. 

Zespół rektorski podał do wiadomości, że zostały podpisane umowy o współpracy 

Uniwersytetu Warszawskiego z instytucjami z Japonii, Chin, Indii, Bułgarii. 

W ramach Sojuszu 4UE+ Uniwersytet Warszawski zaproponował 113 kursów. Przyjęto 

160 studentów. Dotychczas ponad 300 studentów z UW korzystało w ramach tej inicjatywy z 

kursów on-line w uczelniach partnerskich. Dziekan dodał, że WGSR planuje rozwinąć 



działalność dotyczącą współpracy w ramach Sojuszu 4UE+. W tym celu zostaną wprowadzone 

zmiany strukturalne w SWIB i SWZ.  

Prorektor E. Krogulec przekazała informacje na temat seminarium „Polska: Klimat-

Energia. Mapowanie problemów”. 

Ponadto władze rektorskie poinformowały, że Uniwersytet Warszawski otrzymał z NCN 

dofinansowanie dwóch projektów polsko-litewskich. Rozpoczęto również realizację kolejnej 

edycji projektów IDUB. 

Senatorowie zostali poinformowani, że trwa spór prawny uczelni z Radą Doskonałości 

Naukowej dotyczący Uchwały nr 481 Senatu UW. Kwestią sporną jest również skład komisji 

doktorskich na Uniwersytecie Warszawskim.  

Prorektor S. Żółtek powiadomił, że na Dzień Otwarty UW zostało przygotowane 70 

stanowisk. W wydarzeniu wzięło udział 6000 osób. 

Dziekan podał do wiadomości, że została otwarta Biblioteka UW. Wyjaśnił, że sprawa 

terminu otwarcia Biblioteki WGSR będzie rozpatrywana w najbliższym czasie. 

Senatorowie UW wyrazili pozytywne opinie w sprawie nadania 1 osobie tytułu 

profesora zwyczajnego oraz w sprawie zatrudnienia 9 naukowców na stanowisku profesora 

uczelni. 

W trakcie obrad podjęto uchwały dotyczące zmian w programach studiów. 

Dr S. Dudek-Mańkowska poinformowała, że dotychczas nie została przyznana 

subwencja na rok 2021. Obecnie Komisja Senacka ds. Finansowych pracuje nad algorytmem 

podziału środków w bieżącym roku. Wyjaśniła, że poszczególne jednostki otrzymają środki 

finansowe w podobnej wysokości, jak w roku ubiegłym. Dodała, że stale warto pozyskiwać 

dodatkowe fundusze w ramach projektów, dotacji celowych Rektora UW czy wsparcia 

rektorskiego spoza subwencji. 

Prodziekan przekazała, że ministerstwo pracuje nad algorytmem podziału subwencji 

między uczelniami. W przyszłym roku akademickim będą toczyły się prace nad nowym 

podziałem środków na UW. 

Dr S. Dudek-Mańkowska zwróciła szczególną uwagę na przygotowania do ewaluacji 

jakości działalności naukowej. Wyjaśniła, że podmiotem odpowiedzialnym za przygotowania 

jest jednostka. Poinformowała, że na Uniwersytecie Warszawskim odbywają się liczne 

spotkania na temat ewaluacji. Przeprowadzone były dyskusje dotyczące sprawozdawania w 

ramach kryterium nr 1 ewaluacji (dotyczącego publikacji), będą się odbywały prace na temat 

udokumentowania osiągnięć w ramach kryterium nr 3 (wpływ na otoczenie społeczno-

gospodarcze).  

Prodziekan podkreśliła, że kluczowe przy ewaluacji jest kryterium publikacyjne. 

Przypomniała, że autorzy publikacji muszą dochować staranności przy raportowaniu swoich 

osiągnięć. Postępowanie w tym zakresie powinno przebiegać następująco: zgłoszenie przez 

autora publikacji do mgr E. Pluty, po wpisaniu przez Nią danych do bazy danych PBN, 

zatwierdzenie publikacji przez autora. Jednocześnie należy dokonać połączenia baz danych 

PBN i ORCID. Należy dokonać eksportu publikacji z PBN do ORCID oraz sprawdzić, czy 

wszystkie zostały przesłane. Gdy po 2 dniach po wykonaniu eksportu, publikacja nie pojawi 

się w ORCID, należy skontaktować się z dr P. Pokojską. Prodziekan podkreśliła, że w bazie 

ORCID publikacje muszą być uwidocznione. W tym celu trzeba dokonać udostępnienia konta. 

W przeciwnym razie, dane na temat publikacji nie zostaną przekazane do SEDN i nie zostaną 

uwzględnione w ewaluacji. Prodziekan poinformowała, że materiały szkoleniowe i instrukcje 

przeprowadzenia wymaganych czynności w bazach danych PBN i ORCID zostaną jeszcze raz 

wysłane do pracowników. 



Dr S. Dudek-Mańkowska zakomunikowała, że problemem jest fakt, iż w SEDN jest 

dużo osób, które nie mają przypisanej dyscypliny do publikacji. Zmniejsza to wynik ewaluacji 

dla dyscypliny. Przypomniała, że przypisanie publikacji do dyscyplin jest dokonywane zgodnie 

z oświadczeniami pracowników. Dodała, że będzie konieczność złożenia oświadczeń 

dotyczących przypisania publikacji do dyscyplin za ostanie 2 lata. BOB przygotowuje nowe 

wzory oświadczeń dla osób, które oświadczyły przynależność do jednej dyscypliny.  

Prof. dr hab. M. Jędrusik poprosił, aby do końca maja uzupełnić braki i nieprawidłowości 

w zakresie raportowania publikacji. 

Dr S. Dudek-Mańkowska powiadomiła, że do pracowników Wydziału przesyłany jest 

Newsletter z bieżącymi informacjami o konkursach oraz o sukcesach pracowników. Dodała, 

że sekcje przygotowujące Newsletter: SWIB i SWZ będą wzmacniane. 

Prodziekan poinformowała, że dr hab. M. Dąbski, prof. ucz. otrzymał dofinansowanie 

projektu w konkursie NCN Preludium BIS. 

Dr S. Dudek-Mańkowska przekazała, że w ramach Sojuszu 4 EU+ rozstrzygnięto drugi 

konkurs na projekty edukacyjne. Zostały przyznane środki na sfinansowane 30 projektów, w 

tym 22 inicjatyw, w których biorą udział pracownicy UW. 7 z nich jest koordynowanych przez 

Uniwersytet Warszawski. W jednym z projektów koordynowanych przez UW biorą udział dr S. 

Dudek-Mańkowska i dr M. Grochowski.  

Prodziekan dodała, że na Wydziale będą prowadzone działania wspierające 

współpracę w ramach Sojuszu 4EU+. 

Dr hab. M. Dąbski, prof. ucz. zwrócił uwagę, że nazwiska niektórych pracowników w 

bazie ORCID są zapisane bez polskich znaków. Poprosił o poprawienie tego rodzaju błędów. 

Dr P. Pokojska podała do wiadomości, że część osób w bazie ORCID nie ma 

uwidocznionej afiliacji. Poprosiła o upublicznienie tej informacji w bazie danych. 

Dr hab. S. Kulczyk, prof. ucz. zwróciła się z prośbą o przekazywanie informacji o 

uczestnictwie w wydarzeniach naukowych oraz o współpracy z innymi uczelniami i 

instytucjami. Wyjaśniła, że ułatwi to przyszłe raportowanie działalności pracowników WGSR. 

Przypomniała, że informacje można przekazywać mgr. W. Doroszewiczowi, dr A. Dudek (w 

zakresie Sojuszu 4UE+), dr P. Pokojskiej (w zakresie programu Erasmus). 

Prof. dr hab. M. Jędrusik zakomunikował, że od roku akademickiego 2021/2022 

zostaną zmienione zasady zgłaszania wyjazdów w ramach programu Erasmus. Pierwszym 

krokiem będzie zgłaszanie proponowanych wyjazdów do dr P. Pokojskiej. Następnie zespół 

dziekański będzie rozpatrywał złożone propozycje. Wyjaśnił, że procedura dotycząca 

przyszłych stypendiów Erasmus rozpocznie się we wrześniu.  

Dziekan dodał, że zasady tegorocznych wyjazdów pozostają bez zmian. Poinformował, 

że w ramach zaległych stypendiów Erasmus przyznanych na rok 2019/2020 i 

niewykorzystanych z powodu pandemii wyjazdy mogą być realizowane do 15.12.2021 r. W 

celu skorzystania ze stypendium, trzeba wypełnić odpowiednie formularze wpisując nowe daty 

pobytu na uczelni przyjmującej. 

Dr M. Korotaj-Kokoszczyńska przypomniała o terminowym wpisywaniu zaliczeń do 

USOS.  

Powiadomiła, że w najbliższym czasie nie będzie możliwości zmiany terminów zajęć 

ze względu na wizytację Polskiej Komisji Akredytacyjnej. Wyjaśniła, że Komisja będzie 

prowadziła hospitacje na wybranych zajęciach. 

Prodziekan zwróciła się z prośbą o wrażliwość na problemy studentów i o traktowanie 

każdej osoby indywidualnie. Poprosiła o kierowanie osób, którym potrzebna jest pomoc do 

KJD. Dodała, że prowadzi spotkania ze studentami zarówno on-line, jak i stacjonarnie. 

Zapewniła, że będzie się starała pomóc wszystkim i rozpatrywać każdą sprawę odrębnie. 



Dr M. Korotaj-Kokoszczyńska poinformowała, że rozpoczyna się okres oceny zajęć 

dydaktycznych przez studentów. Poprosiła o poinformowane studentów o tej ocenie oraz o 

poproszenie na ostatnich zajęciach, aby wypełnieli ankiety. Dodała, że ankieta została 

zmieniona i jest dostępna na stronie internetowej Uniwersyteckiej Rady ds. Kształcenia. 

Przekazała, że Rada zajęła stanowisko w sprawie upubliczniania wyników poprzednich 

ankiet. Zgodnie z Uchwała Rady, wgląd do wyników ankiet mają prowadzący zajęcia, 

kierownicy jednostek organizacyjnych oraz kierownicy jednostek dydaktycznych. Kierownik 

jednostki może upoważnić określone osoby do dostępu do wyników ankiet np. w celu 

przygotowania informacji do oceny pracowniczej. Upublicznienie wyników ankiet możliwe jest 

wyłącznie w przypadku każdorazowego udzielenia zgody wyrażonej na piśmie przez osobę, 

której ankieta dotyczy. 

Prodziekan zwróciła uwagę, że nie wszyscy pracownicy w terminie zgłosili daty 

egzaminów w letniej sesji egzaminacyjnej. 

Poinformowała, że niemal ostatecznie został ułożony plan zajęć na przyszły semestr. 

Jedynie w planie dla studiów II stopnia wprowadzane są uzupełnienia. Podkreśliła, że ze 

względu na brak wolnych sal dydaktycznych, nie będą możliwe zmiany w planie. Sytuacja taka 

jest wynikiem zmiany programu na studiach I stopnia na kierunku geografia i zwiększenia w 

związku z tym liczby grup ćwiczeniowych. Prodziekan dodała, że nie jest to plan ostateczny, 

ponieważ nie wiadomo jakie specjalności na studiach II stopnia zostaną uruchomione od 

października 2021 r. Po złożeniu przez studentów deklaracji w tym zakresie, pod koniec 

września w planie mogą być wprowadzane zmiany. 

Dr M. Korotaj-Kokoszczyńska poinformowała, że w maju Rada Dydaktyczna WGSR 

zacznie prace nad wprowadzaniem zmian w programach studiów. Zwróciła się z prośbą o 

zgłaszanie propozycji zmian w programach studiów II stopnia do kierowników specjalizacji, a 

w programach studiów I stopnia – do KJD. Poprosiła, aby propozycje zmian zgłaszać do 

20.06.2021 r. 

Dodała, że większe zmiany przewidywane są na studiach I stopnia na kierunku 

gospodarka przestrzenna. Zastrzegła, że zmiany będą obejmowały głównie redukcję liczby 

zajęć. Wprowadzenie nowych zajęć będzie możliwe jedynie na zasadzie wymiany z jednymi z 

dotychczasowych zajęć. Nie będzie to dotyczyło zajęć do wyboru. Przyjęte propozycje zmian 

będą realizowane od roku akademickiego 2022/2023. 

Prodziekan podała do wiadomości, że obecnie mogą się odbywać stacjonarne 

konsultacje ze studentami. Każdorazowo wymagają one zgłoszenia do KJD i uzyskania zgody. 

Ad 3. 

Dr M. Korotaj-Kokoszczyńska poinformowała, że w dniach 31.05. – 10.06.2021 r. 

członkowie Polskiej Komisji Akredytacyjnej (PKA) będą przeprowadzali w trybie zdalnym 

hospitacje zajęć prowadzonych na WGSR na kierunku geografia. Podkreśliła, że w związku z 

tym zmiany terminów zajęć w tych dniach nie będą możliwe. W dniach 7-8 czerwca będą się 

odbywały również spotkania członków Polskiej Komisji Akredytacyjnej z przedstawicielami 

różnych grup społeczności Wydziału: z osobami, które przygotowywały raport samooceny, z 

pracownikami, ze studentami, z członkami Rady Dydaktycznej, z osobami z otoczenia 

społecznego. Prodziekan podziękowała osobom, które pomagały w organizacji 

poszczególnych spotkań oraz tym, które będą brały udział w tych spotkaniach. 

Poprosiła o przygotowanie materiałów do wglądu członków Polskiej Komisji 

Akredytacyjnej, m.in. dokumentacji odbytych zaliczeń i egzaminów. Prace dyplomowe zostaną 

udostępnione za pośrednictwem dziekanatu. 



Dr M. Korotaj-Kokoszczyńska zakomunikowała, że koordynatorem spotkań zdalnych z 

zespołem PKA jest dr J. Korycka-Skorupa. Wprowadzające spotkanie zespołu PKA z 

prorektorem S. Żółtkiem i władzami dziekańskimi odbędzie się 7.06.2021 r.  

Poinformowała, że przewidziany jest wirtualny spacer po budynku WGSR w celu 

zapoznania się Komisji z infrastrukturą Wydziału. Poprosiła pracowników o dyscyplinę 

formalną, o punktualność. Zapewniła, że pracownicy zostaną poinformowani o zajęciach 

wybranych do wizytacji. 

Mgr J. Skrzypczuk podkreślił, że zmiany w planie zajęć na przyszły semestr są 

niemożliwe ze względu na brak wolnych sal dydaktycznych. Poinformował, że obecnie dobiega 

końca układanie planu dla kierunku Studia miejskie. Do 28.05.2021 r. planowane jest 

wprowadzenie wszystkich planów do USOS.  

Mgr J. Skrzypczuk zwrócił się do studentów podając do wiadomości, że rejestracja na 

zajęcia na studiach licencjackich rozpoczyna się 31.05.2021 r., a 1.06.2021 r. - na lektoraty. 

Wstępna informacja na ten temat jest umieszczona na stronie WGSR, od 26.05.2021 r. będzie 

widoczny szczegółowy harmonogram. Plan zajęć na przyszły semestr również jest 

zamieszczony na stronie WGSR. Dodał, że rejestracja na zajęcia na studiach magisterskich 

rozpocznie się 7.06.2021 r. 

Kierownik Dziekanatu poinformował, że w bieżącym semestrze dla zajęć 30-

godzinnych odbywających się w środy, 2.06.2021 r. jest ostatnim dniem zajęć. Poprosił o 

zgłaszanie jeśli w USOS jest wpisana inna informacja.  

W sprostowaniu do wypowiedzi Prodziekan na temat hospitacji zajęć przez PKA 

poinformował, że hospitacje będą prowadzone do 11.06.2021 r. Dodał, że na dysku Google 

zostanie zamieszczona tabela z wpisanymi zajęciami, które będą się odbywały w czasie 

wizytacji PKA. Poprosił, aby ją do 27 maja uzupełnić wpisując, jaka będzie forma danych zajęć 

(zajęcia czy zaliczenie) oraz podając link do tych zajęć. Poprosił, aby jeśli znajdą się w tabeli 

błędy, nie poprawiać ich, ale zgłosić informację na ten temat do Kierownika Dziekanatu. Dodał, 

że link do tabeli zostanie przesłany pracownikom mającym zajęcia w dniach wyznaczonych do 

hospitacji. 

Ad 4. 

Dr M. Korotaj-Kokoszczyńska przekazała, że dr hab. M. Łukasiuk, kierownik kierunku 

Studia miejskie zwróciła się do KJD z propozycją wystąpienia z wnioskiem o przyznanie 

nagrody zespołowej ministra za przygotowanie i uruchomienie kierunku Studia miejskie. Jest 

to kierunek interdyscyplinarny prowadzony przez 5 jednostek UW. Prodziekan poinformowała, 

że zostały spełnione wszystkie wymogi formalne potrzebne do wystąpienia o nagrodę. Została 

uzyskana rekomendacja dr. hab. Macieja Kowalewskiego, prof. US z Uniwersytetu 

Szczecińskiego i prof. dr. hab. Przemysława Śleszyńskiego z PAN oraz poparcie z 

Ministerstwa Funduszy i Polityki Regionalnej. Z każdej jednostki uczestniczącej w 

organizowaniu kierunku do nagrody zostały wskazane 2 osoby, które przez cały okres 

organizacji kierunku brały udział w tym przedsięwzięciu. 

Prof. dr hab. M. Jędrusik wyjaśnił, że co roku, z uczelni w każdej z 4 kategorii: osiągnięć 

badawczych, organizacyjnych, dydaktycznych i indywidualnych (za całokształt dorobku) może 

zostać skierowany do ministerstwa jeden wniosek o nagrodę. W kategorii osiągnięć 

dydaktycznych i badawczych można wystąpić o nagrodę zespołową. Dziekan podkreślił, że 

organizacja kierunku Studia miejskie jest dużym osiągnięciem.  

Przedstawił skład zespołu zgłaszanego do nagrody:  

prof. dr hab. Agnieszka Bartoszewicz (WH),  



dr Dorota Celińska-Janowicz (EUROREG),  

dr Mirosław Grochowski (WGSR),  

dr Maria Korotaj-Kokoszczyńska (WGSR),  

prof. dr hab. Małgorzata Karpińska (WNoKiS),  

dr hab. Agnieszka Karpowicz, prof. ucz. (IKP),  

dr hab. Barbara Lewenstein (ISNS),  

dr hab. Magdalena Łukasiuk (ISNS),  

dr hab. Włodzimierz Pessel (IKP),  

dr hab. Kacper Pobłocki (EUROREG). 

Dziekan poinformował, że głosowanie dotyczące opinii w sprawie poparcia wniosku o 

przyznanie nagrody zespołowej będzie tajne i będzie dotyczyło całego zespołu, nie każdego z 

jego członków indywidualnie.  

Dziekan zarządził tajne głosowanie dotyczące wyrażenia opinii w sprawie poparcia 

wniosku o przyznanie nagrody zespołowej ministra właściwego do spraw szkolnictwa 

wyższego i nauki zespołowi w składzie: prof. dr hab. Agnieszka Bartoszewicz (WH), dr Dorota 

Celińska-Janowicz (EUROREG), dr Mirosław Grochowski (WGSR), dr Maria Korotaj-

Kokoszczyńska (WGSR), prof. dr hab. Małgorzata Karpińska (WNoKiS), dr hab. Agnieszka 

Karpowicz, prof. ucz. (IKP), dr hab. Barbara Lewenstein (ISNS), dr hab. Magdalena Łukasiuk 

(ISNS), dr hab. Włodzimierz Pessel (IKP), dr hab. Kacper Pobłocki (EUROREG) za znaczące 

osiągnięcia w zakresie działalności dydaktycznej - zaprojektowanie i uruchomienie 

interdyscyplinarnego kierunku Studia miejskie oraz poprosił o uruchomienie w systemie 

„Ankieter” tajnego głosowania w tej sprawie. 

W głosowaniu tajnym, w którym na 54 osoby uprawnione uczestniczyło 47 osób, Rada 

Wydziału większością głosów (tak – 44; nie – 2; wstrzymuję się – 1) wyraziła pozytywną opinię 

w sprawie poparcia wniosku o przyznanie nagrody zespołowej ministra właściwego do spraw 

szkolnictwa wyższego i nauki za znaczące osiągnięcia w zakresie działalności dydaktycznej - 

zaprojektowanie i uruchomienie interdyscyplinarnego kierunku Studia miejskie. 

(załącznik nr 2 – Uchwała nr 18/2021) 

Na prośbę członków Rady Wydziału dr M. Korotaj-Kokoszczyńska podała skład 

zespołu Polskiej Komisji Akredytacyjnej, który będzie dokonywał oceny na WGSR. W zespole 

będą: prof. dr hab. Mariusz Rzętała, dr hab. Anna Tobolska, prof. UAM, prof. dr hab. Krzysztof 

Fortuniak, Rafał Koziołek, dr Waldemar Grądzki, Wojciech Kiełbasiński (sekretarz). 

Ad 5.  

 Prof. dr hab. M. Jędrusik zgłosił wniosek o przyjęcie protokołu posiedzenia Rady 

Wydziału w dniu 27.04.2021 r. Poinformował, że dotychczas nie wpłynęły uwagi do protokołu. 

W związku z brakiem uwag od uczestników posiedzenia, Dziekan poprosił o uruchomienie w 

systemie „Ankieter” jawnego głosowania w sprawie zgłoszonego wniosku.  

 W zarządzonym przez Dziekana głosowaniu, w którym na 54 osoby uprawnione 

uczestniczyło 41 osób, Rada Wydziału jednogłośnie (tak – 41; nie – 0; wstrzymuję się – 0) 

przyjęła protokół. 

 

Ad 6.  

Mgr J. Skrzypczuk uzupełnił, że 1.06.2021 r. nie jest przewidziany do hospitacji przez 

zespół PKA. 



Mgr K. Rucińska przypomniała, że 4.06.2021 r. jest dniem wolnym od zajęć 

dydaktycznych oraz – decyzją Dziekana – dniem wolnym dla pracowników administracji. W 

tym dniu budynek Wydziału będzie zamknięty. Poprosiła o rozsądek w przychodzeniu do 

budynku Wydziału, gdyż prowadzone są w nim prace remontowe. 

Dr hab. A. Magnuszewski, prof. ucz. poinformował, że 13.05.2021 r. odbyła się 48 

edycja Szkoły „Współczesne Zagadnienia Hydrologii”, której współorganizatorem był Komitet 

Gospodarki Wodnej PAN. W ramach Szkoły WGSR zaproponował warsztaty z zastosowaniem 

obrazów Sentinel 2 w hydrologii z użyciem oprogramowania SNAP. Dr hab. A. Magnuszewski, 

prof. ucz. podkreślił wkład dr A. Jarocińskiej i mgr K. Krynieckiej w organizację warsztatów i 

podziękował im za pomoc w ich prowadzeniu. Dodał, że warsztaty zostały bardzo dobrze 

ocenione przez organizatorów i cieszyły się dużym zainteresowaniem uczestników. Wzięło w 

nich udział 80 osób, a w całym wydarzeniu – 180 osób. 

Dziekan pogratulował sukcesu. 

Prof. dr hab. M. Jędrusik zamknął posiedzenie Rady Wydziału. 
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